
Beantwoording vragen oordeelsvormende vergadering 23 juni 2015 

Cursief is de beantwoording van de vragen weergegeven.

Kwaliteitsverbetering
Pagina 3 punt 2.1 (gedeputeerde van de provincie) van de nota zienswijze wordt 
aangegeven dat er waarneembaar gecontroleerd kan worden op de beplanting 
binnen de EHS.

a. Op welke wijze zal deze aanplanting gebeuren?
Onduidelijk is wat met deze vraag wordt bedoeld. Wellicht biedt de beantwoording op 
vraag sub c voldoende duidelijkheid.

b. Door wie wordt de aanplanting gerealiseerd?
Door Dela.

c. Is er aangegeven wat er aangeplant dient te worden, zodat het waarneembaar 
is?

In bijlage 1 van de toelichting van het ontwerpbestemmingsplan is het aantal aan te 
brengen soort bomen aangegeven en is een invulling gegeven wat voor soort bomen 
gepland zullen worden. Op basis hiervan kan waargenomen worden of aanplanting 
plaats heeft gevonden.

In het document staat dat de beplanting de kwaliteit in de EHS zal vergroten.
> Is hiervoor gesproken met experts op dit gebied door de gemeente of ligt deze 

verantwoordelijkheid bij de Dela.
Een specialist van de Grontmij (adviseur van Dela) heeft een plan opgesteld omtrent 
de landschappelijke inpassing en de aanplant in de EHS (zie bijlage 1). Het 
inpassingsplan is door deskundigen bij de gemeente beoordeeld.

Herbegrenzing EHS
Er is aan de provincie gevraagd om een wijziging van de herbegrenzing van EHS.
Om het om te zetten naar gemengd landelijk gebied.

> Misschien overheen gelezen, maar, is deze al ontvangen?
Na de terinzagelegging van het ontwerpbestemmingsplan beslist ons college, met 
inachtneming van de ingediende zienswijzen inzake de herbegrenzing, omtrent het 
indienen van een verzoek om herbegrenzing van de EHS bij het college van 
Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant. Na indiening van het verzoek 
heeft het college van Gedeputeerde Staten 4 weken de tijd om hier een besluit over 
te nemen. Het verzoek om herbegrenzing van de EHS is 4 juni 2015 bij het college 
ingediend. Uit navraag bij een provinciaal ambtenaar zal het college van 
Gedeputeerde Staten 30 juni 2015 een besluit nemen. De verwachting is dat het 
college positief over de herbegrenzing zal beslissen. Mocht Gedeputeerde Staten 
niet instemmen met het verzoek tot herbegrenzing dan zal uw raad hiervan op de 
hoogte worden gebracht.

> Wat zou het betekenen indien de Raad van State de herbegrenzing niet zou 
toepassen?

Niet de Raad van State beslist over de herbegrenzing, maar deze bevoegdheid komt 
toe aan het college van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant. Op 
basis van de Verordening ruimte 2014 dient voor de vaststelling van het



bestemmingsplan een positief besluit over de herbegrenzing genomen te zijn. Mocht 
hier niet positief over worden besloten, dan zou het bestemmingsplan in strijd met het 
bepaalde in de Verordening ruimte worden vastgesteld.

We hebben ook nog even naar het financiële stukje gekeken. De 
kwaliteitsverbeteringen zijn hoger geraamd dan de verplichting die geldt voor dit 
bestemmingsplan.

> Hebben we het dan correct dat de Dela meer dan nodig investeert in deze 
verbeteringen. Meer dan dat zij verplicht zijn?

Ja

Verkeersveiligheid
Pagina 3 punt 2.2 van de nota zienswijze 

Auto's:
Men maakt zich zorgen over de ontsluiting op de Eindhovense baan als het gaat om 
verkeersveiligheid. U geeft aan dat de verkeersonveiligheid zal verminderen bij 
realisatie van de zilverbaan te hoogte van hoge bocht.

> Wanneer vindt de realisatie plaats van uitvaartcentrum?
Indien geen voorlopige voorziening bij de Raad van State wordt ingediend, zal het 
voorliggende bestemmingsplan na de beroepstermijn in werking treden (halverwege 
oktober 2015). Na inwerkingtreding van het bestemmingsplan kunnen vervolgens de 
benodigde vergunningen worden verleend ten behoeve van de realisering van de 
uitvaartfaciliteit en kan de realisatie van het uitvaartcentrum starten.

> Wanneer vindt de realisatie plaats van de Zilverbaan op de hoge boght?
De huidige planning is gericht op realisatie in 2017.

U spreekt in het stuk over snelheidsremmende maatregelen en dat er gelden 
hiervoor gereserveerd zijn.

> Over wat voor soort maatregelen hebben we het dan, wat moeten we ons 
daarbij voorstellen?

De exacte snelheidsremmende maatregelen moeten nog nader worden uitgewerkt. 
Op dit moment wordt gedacht aan het realiseren van 2 verkeersdrempels ter hoogte 
van de Hoge Boght.

Fietsers
Er wordt gesproken over vrijliggende fietspaden. In onze beleving betekent dit een 
fietspad... Stuk groen... Dan de weg. Bedoelt u dit ook zo?
Ja

Voetgangers
Er wordt gesproken over het realiseren van een voetpad.

a. Moeten we ons hierbij voorstellen dat er een zebrapad gespoten wordt zodat 
men kan oversteken?

De exacte uitvoering van het voetpad dient nog nader vorm te krijgen.

b. Welke partij gaat dit realiseren gemeente en/of Dela?
Dit zal de gemeente realiseren.



c. In welke mate is hierbij aan de veiligheid gedacht?
Bij alle infrastructurele projecten Z maatregelen staat veiligheid hoog in het vaandel. 
Ook het realiseren van een voetpadverbinding tussen de bushalte en De Hoge Boght 
wordt juist ingegeven om de verkeersveiligheid te borgen.

De ambtshalve aanpassingen
Wat is de reden van de aanpassing van de bouwhoogte van 7.5 meter naar 8.5 
meter?
De huidige bouwplannen maken het noodzakelijk om de bouwhoogte te verhogen 
naar 8.5 meter.


